
  Protokół  nr XXVII/08
z obrad XXVII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 30 września  2008 roku 
w godzinach  1100    - 1307    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).   
W sesji nie uczestniczyli radni: Ireneusz Dzienisiewicz i Jan Stradczuk.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Zmiany w składzie Rady Miasta – podjęcie uchwały w sprawie wstąpienia kandydata 

Zdzisława Fadrowskiego w związku z wygaśnięciem mandatu -  ślubowanie 
radnego.

6. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok,
2) zaciągnięcia w 2008 roku kredytu długoterminowego,
3) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego 

i  zatwierdzenia jego regulaminu,
4) podjęcia przez Miasto  Ełk  wieloletniej  inwestycji  pod nazwą „Poprawa gospodarki 

wodno - ściekowej aglomeracji Ełk” i upoważnienia Beneficjenta do złożenia wniosku 
aplikacyjnego o współfinansowanie inwestycji ze środków Funduszu Spójności (Unii 
Europejskiej),

5) uchylenia  Uchwały  Nr  X/112/07  Rady  Miasta  Ełku  z  dnia  26 czerwca  2007  roku 
dotyczącej  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Miastem 
Ełk,   a Gminą Ełk w sprawie realizacji inwestycji wspólnej pod nazwą „Gospodarka 
wodno - ściekowa aglomeracji Ełk”,

6) przystąpienia  do  zmiany  w  części  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego,  zwanego  „EŁK-GDAŃSKA”  na  obszarze  położonym  w  obrębie 
I  Miasta Ełku, obejmującym działki  nr:  310/18, 310/14, 310/15, 310/16 oraz część 
działki nr 310/7,

7) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu zwanego „Ełk-Norwida”,

8) rozpatrzenia skargi Pana Stanisława Romanowskiego,
9) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na realizację zadań związanych z udziałem Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 
Międzynarodowych  Targach  Nieruchomości  Inwestycyjnych  EXPO  REAL 
w Monachium w 2008 roku,

10) wniesienia  wkładu  pieniężnego  do  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  Spółka 
z o. o. w Ełku,

11) przystąpienia do realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007 – 2013.

7. Opinia  dotycząca  projektu  rozporządzenia  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego 
w sprawie  Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXVII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   
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Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił   o  zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XXVI08 z dnia 2 września  2008 roku.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXVI/08 z dnia   2 września  2008 r. 
  

Do punktu –3-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag 

do rozesłanego porządku obrad.   

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz  zgłosi wnioski:
– o wykreślenie z punktu 6 podpunktu 10) z tematem – podjęcie uchwały w sprawie 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego 
przez Prezydenta Miasta Ełku. Wniosek składa w związku z wnioskami radnych na 
komisjach, gdyż jeszcze nad projektem uchwały należy popracować.

– o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 6 o podpunkty 10) i 11) - podjęcie uchwał 
w sprawach:
10) wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego Zakładu Komunikacji Spółka z o. o. 

w Ełku,
11) przystąpienia  do  realizacji  projektu  systemowego  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 2013.

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  wnioski 

zgłoszone  przez  Prezydenta  Miasta  wyżej  zacytowane;  18  głosami  „za”,  przy 
0 głosach „przeciw”  i 1 głosie  wstrzym.  radni przyjęli wnioski  i uzupełnili porządek 
obrad. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Bińczak.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek obrad 
po zmianach i   poddał  pod głosowanie;  19  głosami  „za”,  przy   0  głosach „przeciw” 
i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej. 
W trakcie głosowania nieobecny radny T.Bińczak.
 Do punktu –4-

Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 
28 sierpnia  2008 r. do dnia  24 września 2008 r., w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie przedstawił 
działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 

Radny M.Andruszkiewicz zwrócił  się z zapytaniem, co z rozmowami na temat 
funkcjonowania Firmy Allenort w szpitalu Pro-Medica ?

 Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  trwają  rozmowy z  Firmą 
Allenort  i ma nadzieję, że zakończą się pomyślnie.

 Do punktu –5-
Projekt  uchwały  w  sprawie  wstąpienia  kandydata  Zdzisława  Fadrowskiego 

w związku  z wygaśnięciem   mandatu,   w załączeniu do protokołu. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poinformował,  że 

w związku ze stwierdzeniem przez Radę Miasta wygaśnięcia mandatu radnego Edwarda 
Palczewskiego  zostały wystosowane pisma:
> do Komisarza Wyborczego w Olsztynie o wskazanie kolejnego kandydata. 

W piśmie Komisarza Wyborczego z dnia 8 września 2008 roku między innymi 
czytamy:  „w  związku  z  wygaśnięciem  mandatu  radnego  Edwarda  Palczewskiego 
w okręgu wyborczym nr 3 z listy nr 23 – KWW Ełckie Porozumienie Samorządowe – 
następnym kandydatem w okręgu wyborczym nr 3 z listy nr 23, który uzyskał największą 
liczbę głosów  jest Pan Zdzisław Fadrowski.”  Pismo w załączeniu do protokołu. 
>  do Wydziału Organizacyjnego Referatu Spraw Obywatelskich z  dnia  10 września 
2008r.  o  sprawdzenie czy Pan Zdzisław Fadrowski  jest  wpisany  w stałym rejestrze 
wyborców  i czy nie utracił prawa wybieralności. Pismo  w załączeniu do protokołu. 
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Odpowiedź z Wydziału Organizacyjnego Referatu  Spraw Obywatelskich, pismo 
z dnia 15.09.2008 r., z którego czytamy -  „Pan Zdzisław Fadrowski jest zameldowany 
na pobyt stały w Ełku, jest wpisany do stałego rejestru wyborców  i nie utracił prawa 
wybieralności.”,  w załączeniu do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  poinformował,  że  Pan  Zdzisław  Fadrowski 
złożył:
1)  oświadczenie na piśmie, w którym oświadcza, iż nie zrzeka się pierwszeństwa przy 
obsadzaniu mandatu na rzecz innego kandydata z tej samej listy, który uzyskał kolejno 
największą liczbę głosów. Oświadczenie w załączeniu do protokołu.
2)  oświadczenie lustracyjne, wynikające z art.  56 ust 4 ustawy lustracyjnej,  które po 
złożeniu  ślubowania  przez  Pana  Zdzisława  Fadrowskiego  zostanie  przekazane  do 
Instytutu Pamięci Narodowej.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt uchwały 

w  sprawie  wstąpienia  kandydata  w  miejsce  wygasłego  mandatu  i  poddał  pod 
głosowanie; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. radni podjęli 
Uchwałę  Nr  XXVII/256/08  w  sprawie   wstąpienia  kandydata  Zdzisława 
Fadrowskiego  w  związku z  wygaśnięciem mandatu.  Uchwała   w  załączeniu  do 
protokołu. 

*  *  *
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  Pana  Zdzisława 
Fadrowskiego aby złożył ślubowanie. Pan Przewodniczący RM odczytał rotę ślubowania 
– zgodną z art. 23a ustawy o samorządzie gminnym, a Pan Zdzisław Fadrowski złożył 
ślubowanie – wypowiadając słowa: „Ślubuję.  Tak mi dopomóż Bóg.”
Następnie Przewodniczący Rady Miasta poprosił, aby radny Zdzisław Fadrowski zajął 
miejsce przy stole obrad i uczestniczył w dalszej części obrad sesji.

Do punktu –6-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2008, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik  Miasta  J.Wróbel  omówił  zmiany  do  budżetu  miasta,  łącznie 
z autoporawkami zawartymi w pismach: znak WE.3014-01/09/08 z dnia 25.09.2008 r., 
znak L.dz.ZI/506/2008 z dnia 26.09.2008r., znak RGG-0114/2008 z dnia 29.09.2008r. 
które stanowią załącznik do protokołu. Treść niniejszych pism  wszyscy radni otrzymali.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja na wspólnym posiedzeniu z  Komisją  Mienia Komunalnego 
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, że 
komisja  pozytywnie  zaopiniowała  zmiany  w  budżecie  miasta  w  dziale  oświata 
i wychowanie. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem wniesionych autopoprawei; 20 głosami 
„za”,  przy  0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach  wstrzymujących  radni  podjęli  Uchwałę 
Nr XXVII/257/08    w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny radny T.Bińczak.

*    *    *

2)  Projekt  uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2008 roku kredytu długoterminowego, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta Jarosław wróbel omówił i wniósł o podjęcie uchwały. 
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Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii  przez 
komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja na wspólnym posiedzeniu z  Komisją  Mienia Komunalnego 
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw” i  0  głosach 
wstrzymujących  radni  podjęli  Uchwałę  Nr XXVII/258/08  w sprawie   zaciągnięcia 
w  2008  roku  kredytu  długoterminowego. W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
T.Bińczak. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
3)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  lokalizacji  targowiska 
miejskiego   i  zatwierdzenia jego regulaminu,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja na wspólnym posiedzeniu z  Komisją  Mienia Komunalnego 
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVII/259/08  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie 
ustalenia  lokalizacji  targowiska  miejskiego   i   zatwierdzenia  jego  regulaminu. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, 
T.Makowski, T.Przekop.

*   *  *

4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  podjęcia  przez  Miasto  Ełk  wieloletniej  inwestycji  pod 
nazwą  „Poprawa  gospodarki  wodno  -  ściekowej  aglomeracji  Ełk”  i  upoważnienia 
Beneficjenta  do  złożenia  wniosku  aplikacyjnego  o  współfinansowanie  inwestycji  ze 
środków Funduszu Spójności (Unii Europejskiej),  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku, obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVII/260/08 w sprawie podjęcia przez Miasto Ełk 
wieloletniej  inwestycji  pod  nazwą  „Poprawa  gospodarki  wodno  -  ściekowej 
aglomeracji Ełk” i upoważnienia Beneficjenta do złożenia wniosku aplikacyjnego 
o  współfinansowanie  inwestycji  ze  środków  Funduszu  Spójności  (Unii 
Europejskiej).  Uchwała  w załączeniu  do protokołu.  W trakcie  głosowania  nieobecni 
radni: T.Bińczak, T.Makowski i T.Przekop.

*   *  *

5) Projekt uchwały uchylenia Uchwały Nr X/112/07 Rady Miasta Ełku z dnia 26 czerwca 
2007  roku  dotyczącej  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  Gminą 
Miastem  Ełk,    a  Gminą  Ełk  w  sprawie  realizacji  inwestycji  wspólnej  pod  nazwą 
„Gospodarka wodno - ściekowa aglomeracji Ełk”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w  sprawie  jak  wyżej;  19 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  1  głosie 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVII/261/08  w  sprawie  uchylenia  Uchwały 
Nr X/112/07 Rady Miasta Ełku z dnia 26 czerwca 2007 roku dotyczącej wyrażenia 
zgody na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy  Gminą  Miastem Ełk,   a  Gminą  Ełk 
w  sprawie  realizacji  inwestycji  wspólnej  pod  nazwą  „Gospodarka  wodno  - 
ściekowa aglomeracji Ełk”. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny  T.Bińczak.

*   *  *
6)  Projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia  do zmiany w części  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK-GDAŃSKA” na obszarze położonym 
w obrębie   I Miasta Ełku, obejmującym działki nr: 310/18, 310/14, 310/15, 310/16 oraz 
część działki nr 310/7, w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący Komisji Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, Prawa i 
Porządku niniejszy projekt uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii. 

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 10 głosami  „za”, przy 4 głosach „przeciw”   i 5 głosach 
wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXVII/262/08 w sprawie przystąpienia do zmiany 
w części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK-
GDAŃSKA” na obszarze położonym w obrębie   I Miasta Ełku, obejmującym działki 
nr: 310/18, 310/14, 310/15, 310/16 oraz część działki nr 310/7, Uchwała w załączeniu 
do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni:  T.Bińczak, W.Paczkowska.

*   *  *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  zwanego  „Ełk-Norwida”,  w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 

poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku, obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVII/263/08 w sprawie  przystąpienia do zmiany 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  zwanego  „Ełk-
Norwida”. Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny radny 
T.Bińczak. 

*  *  *
8)  Projekt  uchwały w sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana Stanisława Romanowskiego, 
w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  w  dniu 
wczorajszym  do  Biura  Rady  Miasta  Pan  Romanowski  złożył   pismo  uzupełniające 
w temacie skargi. Wszyscy radni kserokopie tego pisma otrzymali. 

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański zreferował temat wniesionej skargi.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
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>  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Wielgat  poinformował,  że  Komisja 
po zapoznaniu się z  dokumentami związanymi ze skargą z dnia 01.09.2008r. złożoną 
przez  Pana  Stanisława  Romanowskiego  na  działanie  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej  w Ełku  oraz po wysłuchaniu informacji  przedstawionych przez Zastępcę 
Prezydenta  Miasta  Artura  Urbańskiego,  uznała  skargę  za  bezzasadną.  Komisja 
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pana 
Stanisława  Romanowskiego  wraz  z  uzasadnieniem.  Pismo  złożone  przez  Pana 
Romanowskiego z dnia 29.09.2008r. nie wnosi nic nowego w sprawie.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały, uznając skargę 
za bezzasadną.
>  Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  uznając skargę za bezzasadną.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVII/264/08 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Stanisława  Romanowskiego. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecni  radni: T.Bińczak, Z.Jędrkiewicz, I.Podwojski.

*   *  *

9) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację  zadań  związanych  z  udziałem  Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w Międzynarodowych Targach Nieruchomości Inwestycyjnych 
EXPO REAL w Monachium w 2008 roku, w załączeniu do protokołu.

 Zastępca Prezydenta Miasta Artur Urbański zreferował temat i wniósł o podjęcie 
uchwały.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że komisja na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, 
Prawa i Porządku obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodnicząca Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  17 głosami  „za”,  przy 1 głosie „przeciw”   i  0  głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVII/265/08  w  sprawie udzielenia  pomocy 
finansowej  Samorządowi  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na  realizację 
zadań  związanych  z  udziałem  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego 
w  Międzynarodowych  Targach  Nieruchomości  Inwestycyjnych  EXPO  REAL 
w  Monachium  w  2008  roku, Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecni radni:  T.Bińczak, Z.Jędrkiewicz, T.Makowski, I.Podwojski.

*   *  *
10)  Projekt uchwały w sprawie  wniesienia wkładu pieniężnego do Miejskiego Zakładu 
Komunikacji Spółka  z o. o. w Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.  
Nie podjęto dyskusji  i nie wniesiono zastrzeżeń.

Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVII/266/08  w  sprawie rozpatrzenia  skargi 
wniesienia  wkładu  pieniężnego  do  Miejskiego  Zakładu  Komunikacji  Spółka 
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z o. o. w Ełku, Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny 
radny I.Podwojski. 

*   *  *
11)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektu  systemowego 
w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  2007  –  2013, w  załączeniu  do 
protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 

poinformował,  że  komisja na wspólnym posiedzeniu z  Komisją  Mienia Komunalnego 
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  1  głosie 
wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVI/267/08 w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007 – 
2013. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Do punktu -7
Projekt  Opinii dotyczącej  projektu  rozporządzenia  Wojewody  Warmińsko-

Mazurskiego  w  sprawie   Obszaru  Chronionego  Krajobrazu  Pojezierza  Ełckiego, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił temat i wniósł o podjęcie opinii.
Nie wniesiono zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

opinii  w  sprawie  jak  wyżej;  17 głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
wstrzym. radni podjęli Opinie  dotyczącą projektu rozporządzenia Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego w sprawie  Obszaru Chronionego Krajobrazu Pojezierza Ełckiego.  Opinia 
w załączeniu do protokołu. 

Do punktu -8-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski zwrócił się z zapytaniem do 

radnych czy chcą pójść obejrzeć drabinę strażacką, która w chwili obecnej znajduje się 
na ulicy Piłsudskiego.

Radni  w  głosowaniu;  5  glosami  „za”  przy  9  głosach  przeciw  zdecydowali, 
że pójdą obejrzeć drabinę strażacką po zakończeniu sesji.

Radny  Idzi  Podwojski  przypomniał,  ze  wcześniej  zwracał  się  z  zapytaniem 
odnośnie  przebudowy  ulicy  Wileńskiej  na  odcinku  pomiędzy  ul.  Sikorskiego,  a  ul. 
Grodzieńską.                           W otrzymanym w dniu dzisiejszym planie inwestycji 
drogowych na lata 2008-2013 ulica Wileńska jest ujęta. Radny zwraca się z zapytaniem 
jaki odcinek tej ulicy będzie wykonany ? 
Następny poruszony problem dotyczył szaletów. Radny zwrócił  się z zapytaniem, czy 
Prezydent  Miasta  w najbliższych  planach rozważa  coś  zrobić  w  kierunku powstania 
szaletów w mieście ? Czy może być uruchomiony przy ul. Wojska Polskiego ? Istnieje 
potrzeba  umieszczenia  stałego  wc  w  okolicach  Placu  Jana  Pawła  II,  Placu  Sapera 
i Parku Solidarności.

Radny  Tomasz  Makowski  przypomniał,  że  około  trzy  tygodnie  temu  na 
posiedzeniu Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku zwrócił się z zapytaniem 
odnośnie  filmu  „Trainspotting”,  który  miał  być  wyświetlony  przy  stadionie.  Otrzymał 
informację, że nikt z obecnych tego filmu nie oglądał. Wówczas otrzymał informację, ze 
projekcja  tego  filmu  zostanie  zdjęta  z  emisji.  W  związku  z  taką  deklaracją  na 
posiedzeniu komisji, radny zwraca się z zapytaniem, co spowodowało, że ten film został 

7



wyświetlony w miesiącu wrześniu?  Kolejne zadane pytanie dot. planu inwestycyjnego 
budowy  hipermarketu  na  obwodnicy.  Trwały  dyskusje  w  tej  sprawie.  Rada  przyjęła 
pozytywną  opinię  w  tym  temacie.  Radny  posiada  informację,  że  miasto  nie  może 
zmienić  zapisów  studium  dot.  inwestycji  na  osiedlu  przy  obwodnicy.  To  zostało 
zaskarżone do SKO przez inwestora. Radny zwraca się z zapytaniem, czy faktycznie 
stawiamy jakąś blokadę dla inwestora, który miał wybudować market ? Czy może jakiej 
inne względy dot. tej inwestycji zaistniały ?

Prezydent Miasta Tomasz Andrkiewicz zasygnalizował odpowiedzi:
materiały,  które  radni  otrzymali  w  dniu  dzisiejszym,  na  które  powoływał  się  w  dniu 
dzisiejszym radny I.Podwojski są materiałami przygotowanymi do dyskusji na Komisję 
Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku.  W  pierwszej  kolejności  planuje  się 
modernizację ulicy Wileńskiej na odcinku od ulicy Sikorskiego do ul. Grodzieńskiej.

Szalety miejskie – trzeba zająć się tematem, gdyż obecne rozwiązanie z szaletami 
w ECK nie najlepiej się sprawdza z różnych względów.
Radnemu  T.Makowskiemu  –  o  tym,  że  inwestycja  dot.  marketu  się  nie  rozwija 
zadecydowało  opracowywanie  nowego  studium  uwarunkowań,  w  którym  zostanie 
zapisana możliwość dopuszczenia realizacji tego typu inwestycji w naszym mieście. Pan 
Prezydent  przewiduje,  że  studium  zostanie  opracowane  i  przedłożone  Radzie   do 
uchwalenia w miesiącu lutym 2009 roku. Odnośnie filmu „Trainspotting”, - musiał być on 
wyświetlony, gdyż została zakupiona licencja i podpisano wcześniej umowę. 

Do punktu -9-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poinformował, że otrzymał 

pismo od Starosty Ełckiego  w którym Starosta zwraca się z prośbą o zorganizowanie 
drużyn sportowych            z radnych, w związku z organizowanym turniejem z okazji 
obchodów X lecia  powstania  Starostwa.  Zwrócił  się  z  prośbą  do Przewodniczącego 
Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji, aby zajął  się tematem.

Radny  Tomasz  Makowski  poinformował,  że  najbliższe  posiedzenie  Komisji 
Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  odbędzie  się  w  dniu  3  października  b.r. 
o godzinie 9.00.

Radny Krzysztof Wilczyński poinformował, że harmonogram rannego wyłączania 
świateł ulicznych przewiduje wyłączenie świateł, praktycznie gdy jest jeszcze ciemno.
Na prośbę mieszkańców udających się  do pracy na godzinę 6.00 (I  zmiana)  wniósł 
o zmianę godzin wyłączania świateł  ulicznych, tak, aby światła w dniach od 1.03 do 
12.03 i od 27.03 do 5.04 oraz w dniach od 17.09.do 4.10 były wyłączane o godz. 6.00. 
Pomiędzy godz.  5.30 a 6.00 rano jest  wzmożony dojazd lub dojście do pracy wielu 
mieszkańców miasta. W wyżej wymienionych godzinach, w tych dniach, panuje jeszcze 
mrok, a szczególnie w pochmurne dni. Widoczność jest bardzo ograniczona co może 
stwarzać zagrożenie dla pieszych i rowerzystów. 
Według danych otrzymanych z Wydziału Mienia Komunalnego UM przewidywany koszt 
energii elektrycznej po przesunięciu wyżej wymienionych godzin powinien zamknąć się 
kwotą około  3.500 zł.

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poinformował, że Komisja 
Rewizyjna  przedłożyła  protokół  z  kontroli  dotyczącej  prawidłowości  wykorzystania 
środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miasta w Ełku za 
rok 2007. Protokół do zapoznania się w Biurze Rady Miasta.

Radny Tomasz Bińczak zwrócił się z prośbą, aby zająć się problemem 
bezpańskich psów, których jest dużo w okolicach pętli autobusowej na ulicy Suwalskiej.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Wojciech  Kwiatkowski  w  nawiązaniu  do 
wniosku zgłoszonego przez radnego K.Wilczyńskiego prosi o rozszerzenie go, o to, aby 
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latarnie zaczynały świecić wcześniej - od zmierzchu. Zaproponował rozważyć przerwę 
w  świeceniu  latarń  w  godzinach  nocnych.  Niektóre  miejscowości  stosują  praktykę 
wyłączania świecenia lamp np. od godziny 1.00 do godziny 3.00.

Radny Bogusław Wisowaty przypomniał, że zgłaszał wniosek na Komisji Mienia 
Komunalnego,  Prawa  i  Porządku,  aby  wyłączyć  co  drugą  latarnię  przy  ulicy 
Przemysłowej.  Uzyskał  informację,  że  przepisy  nie  pozwalają  na  takie  działanie. 
W związku z tym radny prosi  o  podanie przepisów prawnych na podstawie,  których 
zabrania się  takiego działania.

Do punktu -9-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 

Pieńkowski zamknął obrady XXVII sesji Rady Miasta w dniu  30 września 2008 roku 
o godzinie 1307 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska        Przewodniczył obradom:

        Waldemar Paweł Pieńkowski
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